
 

 

 

2024 国际电子电路（深圳）展览会

“线上预订展位申请表”教学 

 

展会名称：2024 国际电子电路（深圳）展览会

展会时间：2024 年 12 月 4-6 日 

展会地点：深圳国际会展中心（宝安） 
 

 

 
 

1. “线上预订展位申请表”填写步骤 

 
第一步：参展商可在规定时间内通过扫描二维码或点击链接登录线上平台提交展位申请表。

提交时间：2023 年 12 月 7 日上午 9:30 - 2023 年 12 月 8 日 

登录途径：请点击链接 https://www.wjx.top/vm/Q0YT24c.aspx 或扫描二维码（如下图）登录。 
 

提交方式：只接受于官方线上平台申请。 
 

 
 

                                          线上平台二维码 
 

 

第二步：请参展商细阅有关的条款及规定并同意遵守相关条款和规定后，点击确定并按下一页。 
 

 

第三步：完整填写公司资料、展位申请信息及申请人信息。 
 

 

第四步：点击提交。 
 

 

https://www.wjx.top/vm/Q0YT24c.aspx


 

2. 提交“线上预订展位申请表”注意事宜 

 

1) 带红色“*”的填写项为必填项。 
 

2) 为了后续展会准备工作顺利进行，请参展商务必完整填写必填信息。 
 

3) 每家参展公司只能提交一次申请，如重复提交，以最后的申请时间及资料为准。 
 

4) 如欲以联合参展的形式参加 2024 年展会的公司，必须由主参展商提交申请，填写所申请的总展位数量，

并同时填写所有联合参展公司的基本信息。如提交申请后新增联合参展商，参展商需重新提交展位预订

申请，大会将统一以最后的申请时间及资料为准。参展商亦须提供真实有效的文件证明联合参展公司为

总分公司/ 子母公司或主参展商为代理商，联合参展商为厂商的关系，展出产品需符合展会展览范围，

以供审批。联合参展公司必须遵守《联合参展须知及规则说明》，详情请联络承办单位。主办单位将保

留一切权利并有权拒绝不符合大会联合参展规则的申请。 

5) 参展商选择展览范围，需根据自身展示产品选择符合自身的展览范围，若参展商选择 PCB 制造商区、电

子组装区、环保洁净区或自动化区及日韩专区，需要提供公司及产品介绍给大会进行审核，审核通过方

可选择所选的展览范围。 

6) 参展商提交申请成功后，将会收到系统发出的确认电邮（不含选位编号），请勿回复该电邮。如未有收到

电邮，请检查垃圾邮箱。系统也将发出确认短信至参展商提交申请时所填写的中国大陆手机号码。承办

单位将于 2024 年 5 月通过电邮发出正式的《预定 2024 年展位确认函》（连选位编号）给参展商，请参

展商收到邮件后回复该邮件，以确认正式参展。 

 
 

如有任何疑问，请联络大会承办单位 - 柏堡活动策划有限公

司承办单位 - 柏堡活动策划有限公司 

 

 

 

 

 

主办单位 -  香港线路板协会 

中国内地 中国香港及海外 

李明宇小姐/ 靳红红小姐  黄敏华小姐          

电话: (86-755) 8624-0033/(86) 181-2405-6937 电话: (852) 2155-5123 

电邮: amandali@hkpca.org/ 电邮: mandawong@hkpca.org 

ellen.jin@hkpcashow.org   

中国内地 

林榕斐小姐/陈湄小姐 

联络电话:  (86-20)  8765-8975/133-6057-7973 

电邮:  info@hkpcashow.org 

中国香港及海外 

卢霭汶小姐/刘宝楹小姐 

联络电话: (852) 3520-3612 

电邮:  info@hkpcashow.org 
 

mailto:mandawong@hkpca.org
mailto:ellen.jin@hkpcashow.org
mailto:info@hkpcashow.org
mailto:info@hkpcashow.org


 

 
 

2024 International Electronics Circuit Exhibition (Shenzhen) 

Online Booth Application Form User Guide 

Name: 2024 International Electronic Circuit Exhibition (Shenzhen) 

Time: 4-6 December 2024 

Venue: Shenzhen World and Exhibition & Convention Center (Bao 'an District) 

 
1. Steps for filling in "Online Rebooking" 

 
Step one：Please submit your application access below link: https://www.wjx.top/vm/h4t6b7F.aspx or Scan QR Code as 

below. 

Submission time：7 December, 2023 09:30am – 8 December, 2023 

 

 
Online platform QR code 

 

Step two： All exhibitors must read through all of the Terms & Conditions carefully before filling the application form. 

Please click to confirm, and click “Next Page” to start filling to form. 

 
Step three：Enter your company Information, booth application details and applicant's information completely. 

 
Step four：Click Submit。 

 
2. Warm prompt 

 
 

1) Mandatory fields are shown in red “*”. 

2) Please fill all the mandatory fields completely. 

3) Each company can only submit an application once only. The latest submission will be counted in case of 

duplicated application.   

https://www.wjx.top/vm/h4t6b7F.aspx


 

4) Co-exhibiting applications should be submitted by the main exhibitor. The main exhibitors should apply the total 

no. of booth with co-exhibitors’ contact information at once. In case of adding/changing new co-exhibitors after 

application, the main exhibitor has to re-submit the booth application form and only the latest submission will be 

considered. Documents showing the business relationships between the main exhibitor and the co-exhibitors are 

required: Parent and Subsidiary Company/Majority Shareholder of main exhibitor or main exhibitor are Agency 

and co-exhibitors are Manufacturer relationship; exhibits displayed at their booths must be related for approval. 

Both co-exhibitors and the main exhibitor must agree to abide by the rules & regulations set by the Organizers. For 

details, please contact the Event Manager. The Organizers reserve the final right to accept or reject the 

applications. 

5) The selected exhibit zone must be matched with exhibitors’ own products. The exhibitors which selected PCB 

manufacturer pavilion, Electronic Assembly pavilion, Green Pavilion or Smart Automation pavilion and Japan & 

South Korea pavilion, are required to provide company and product introduction for approval, and only approved 

exhibitors can choose the selected exhibition zone. 

6) After submitting the application, exhibitors will receive an automatic confirmation email from the online platform 

(Not include the priority number), please check again and do not reply to this automatic email. A SMS notification 

will be sent to China Mainland mobile which exhibitor filled in the application as well. If exhibitors cannot receive 

the email, please check the junk mail box. The Event Manager will send out the official Reservation Confirmation 

of 2024 Exhibition Booth (include the priority number) to exhibitors in May 2024. Please reply to the email about 

the official Reservation Confirmation of 2024 Exhibition Booth in order to confirm the participation. 

 
For Enquiries, please contact the Event Manager – Baobab Tree Event 

 

Event Manager – Baobab Tree Event 

 
Hong Kong, China & Overseas 

Ms. Kathy Lau/ Ms. Kelly Lo 

Tel：(852) 3520-3612 

Email：info@hkpcashow.org 

Mainland China 

Ms. Rachel Lin/ Ms. May Chen 

Tel：(86) 133 6057 7973 

Email: info@hkpcashow.org 
  

 
Organizer - Hong Kong Printed Circuit Association 

 
Hong Kong, China & Overseas Mainland China 

Ms. Manda Wong Ms. Amanda Li/ Ms. Ellen Jin 

Tel: (852) 2155-5123 Tel: (86-755) 8624-0033/ (86) 181-2405-6937 

Email: mandawong@hkpca.org Email: amandali@hkpca.org/ 

 ellen.jin@hkpcashow.org 
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